
Bestyrelsesmøde grundejerforeningen 28/4-2020 

 

Til stede: 

 

Niels, Mikkel, Frank og Lasse 

 

Referat (Mikkel) 

 

Niels mangler stadig bankskifte, han tager kontakt til Kim. 

Niels kontakter kommunen for at høre om der kommer rundkørsel i den øverste del af Højager 

 

Mikkel har fået adgang til Grundejerforeningens dokumenter. 

Der er indgået 5-årig aftale med CT-Total om græsslåning. 

 

Frank har haft kontakt til Bjarne for at finde ud af hvor længe legeplads kan holde, samt hvad pris 

for vedligehold er. 

Det forventes at legeplads kan holde ca. 10 år mere. 

Der skal nok afsættes 5-10.000,- om året. 

Vi bør overveje at sætte penge af så der er til en ny legeplads, når den gamle ikke holder mere. (fra 

vejfonden) 

 

Frank går til Grundejerforeningen på Gartnervænget med en pris på 2.000,- om året i tilskud til 

legeplads. 

Vi får adgang til checklister, som skal gennemgås 4 gange årligt. 

 

Lasse har kontaktet kommunen mht. ny bestyrelse. 

 

Det er op til grundejerforeningen selv, at få fjernet ukrudt i rundkørsler og vendepladser. 

 

Næste bestyrelsesmøde 11. august 19.30 hos Frank 

 


